

Questions/Responses #2
Questions/Réponses #2

Request for Proposal 10201908:

Installation, assembly, dismantling and transportation of "Trilite" signage structures for Canadian Heritage (PCH) Events.

Demande de proposition 10201908:

Installation, assemblage, démantèlement et transport des structures de signalisation « Trilite » pour les événements de Patrimoine canadien (PCH)

NB: Questions are provided in the language used by the supplier. Answers are provided in both official languages.

NB: Les questions sont fournies dans la langue utilisée par le fournisseur. Les réponses sont fournies dans les deux langues officielles.

Question #2

1. Question Concerning "A7.10 Non-Standing Offer Items" of PART 7 – STANDING OFF AND RESULTING CONTRACT CLAUSES:

We are have difficulty understanding how these numbers (25% or 40K) are calculated or how they will be applied. Could Canadian Heritage provide some additional details on what exactly they are looking for under this clause?

Response #2

Please find the clause in question from the Request for Proposal:

A7.10 Non-Standing Offer Items

For non-standing offer items, the Identified User may incorporate a total of 25% of the value of the call-up or \$40,000.00 (the lesser of the two) of non-standing offer items in the call-up against a standing offer (including applicable taxes).

The purpose of this clause is to allow Canadian Heritage to add items/tasks to the contract once it issued (with the collaboration of the Contractor) that do not appear in the Statement of Work/Basis of Payment. This is done so that low-value, additional items/tasks can be added to the contract without having to issue a second, low value contract. The value of an additions item/task cannot be higher than whichever of the following values is smaller: 25% of the value of the call-up it is being added to or a value of \$40,000.

Réponse #2

Veillez trouver la clause en question dans la demande de proposition :

A7.10 Articles qui ne font pas partie de l'offre à commandes

Les utilisateurs désignés peuvent inclure jusqu'à 25% de la valeur de la commande subséquente ou 40 000,00 \$ (le moindre des deux) d'articles qui ne font pas partie de l'offre à commandes dans la commande subséquente (incluant les taxes applicables).

Le but de cette clause est de permettre à Patrimoine canadien d'ajouter au contrat une fois octroyée (avec la collaboration de l'entrepreneur) des éléments/tâches qui ne figurent pas dans l'énoncé des travaux/la base de paiement. Cela permet d'ajouter des éléments/tâches supplémentaires de faible valeur au contrat sans avoir à émettre un deuxième contrat de faible valeur. La valeur d'un élément/tâche supplémentaire ne peut être supérieure à la plus petite des valeurs suivantes : 25 % de la valeur de la commande subséquente à laquelle il est ajouté ou une valeur de 40 000